
MENIGHETSRÅDS-PROTOKOLL

Protokoll for MR-møte 6-2022 i Lommedalen menighetsråd
Tid: Torsdag 17.11.2022 kl.18:30- 21:30
Sted: Lommedalen Kirke

Tilstede
x Steinar Sannes (SS)

Leder, Repr. FR
x Kristin Ueland Nishimura

(KUN)
Anita Olavsen Kampeseter (AOK)
1. vara

x Solveig Torsteinsen (ST)
Nestleder

Trond Fredrik Schjander
-Opsahl (TFSO)

Thor Bendiksen (TB)
2. vara

Ivar Ødegaard (IØ) x Roger Birkeland (RB) Ole Kristian Lunde (OKL)
3. Vara

x Anette Tansø Dahl (ATD)
Vara FR

x Jon Hareide (JH)

x Elise Bjerkreim-Bentzen (EBB)
Sokneprest.

X Vibeke Thunes Olsen (VTO)
Kirkeforvalter

Marie Skarrebo Jørgensen(MSJ)
Kapellan

Møteleder : Steinar Sannes

Referent : Vibeke Thunes Olsen

Gjester:

Saker:

Saksnr Beskrivelse av sak Ansv.

40/2022 Godkjenningssaker
Innkalling og saksliste MR-møte 06/2022.

Vedtak:
Innkalling og saksliste for MR-møte 06/2022 godkjennes.

Referat fra MR-møte 05/2022
Se vedlagte protokoll fra MR-møte 05/2022

Vedtak
Referat fra MR-møte 06/2022 godkjennes.

Nytt fra prestene
- Gjennomgang av oppsummering etter storsamling med kommentarer og

tilbakemeldinger og forslag. Til diskusjon og flere innspill.
Nytt fra staben
- 3 personer til 2.gangsintervju på stillingen som diakon.

- Misjonsavtale med NMS videreføres. Se vedlegg.

- Søndagsskolen Våren 2023, avventer ny diakon. Dette er en av diakonens fremste

arbeidsoppgaver.
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- Herman sin stilling er økt til 30% til 30/9-23 og Helene til 20% ut kontrakten

hennes.

Nytt fra FR/MR
Beredskapsplan KfiB – revideres. Naturlig at folk kontakter prest først. Det er viktig
at det er anledning til det. FR-ansatte blir «praktisk utførende». AU ønsker at
FR-representant tar våre innspill inn i diskusjonen i FR. Styrke den lokale stab og
frivilligheten. 

41/22 Vinterleir 3 år til
Se vedlegg. AU støtter forslaget, men ber kateket og kapellan om å jobbe videre
med prostiet når det gjelder hvordan MIKS markedsføres utad. Styrke
kommunikasjonen på hva det er som tilbys ifm kirkelig konfirmasjon.
Menighetsrådet kan også evt vedta å øke markedsføring av støtterordning, men da
må vi budsjettere med mer penger til det. Kateket og kapellan kommer tilbake til
MR i mars med mer konkret informasjon om hva de ser gjør at ungdom velger
vinterleir/ikke eller MIKS/ikke. Hva er grunnen til at folk velger MIKS? For å lette
samarbeidet med MIKS-konfirmasjon ønsker vi at MIKS-konfirmantene konfirmeres
i September. Dersom man velger MIKS-konfirmasjon er det ikke et tilbud å bli
konfirmert i mai, da man må være ferdig med all undervisning først.

Vedtak : MR støtter forslaget om å ha vinterleir i 3 år til. MR ønsker å høre mer om
MIKS og vinterleir som beskrevet over i møtet i mars.

42/22 Møtekalender

Se vedlegg

Vedtak : møtekalender for 2023 godkjennes som forelagt med endringene i v.03.

43/22 Valg av leder og nestleder.
Steinar og Solveig tar gjenvalg.
Vedtak : Steinar og Solveig ble gjenvalgt.

44/22 Kirkevalg 2023.
Hvem kan tenke seg å fortsette en periode til? Etablere en valgkomite. Begynne
drodlingen med ideer for hvem vi kan spørre. Høre med MR om hva som har vært
viktig og hva som man har opplevd som meningsfylt for dem i å være med. Alle
tenker og så går vi gjennom alle navn i januar og så legger vi en plan for hvordan vi
går frem videre.

Vedtak : Valgkomite : hele MR, nominasjonskomite : ??

45/22 Økt bidrag fra grupperingene i kirken;

Kor/speider/annet.

Vedtak : Menighetsrådet ber stab om å utarbeide et konkret forslag til hvordan

dette kan iverksettes.

46/22 Reviderte stillingsbeskrivelser vedlagt.

Vedtak : stillingsbeskrivelsene godkjennes som forelagt med presiseringer fra

Roger på kateket og ungdomsarbeider. I september-møtet 2023 ønsker MR å se
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igjen på diakon, kateket og ungdomsarbeiderstilling, sett i lys av de endringene vi

nå har gjort.

47/22 Mer lys utenfor sideinngang og ved rundkjøringen

Det er svært mørkt og uoversiktlig på høstkveldene med mye biler parkert, trafikk

og gående i rundkjøringen oppe ved kirken.

Vedtak Kirkeforvalter får i oppgave å sjekke ut mulighet for bedre belysning for å

sikre tryggere ferdsel oppe ved kirka.

48/22 Kaffemaskinen

Det har vært problemer med denne maskinen siden vi tok den i bruk.

Vedtak : Kirkeforvalter skaffer en ny maskin pris opptil 25k.

49/22 Utlysning til sokneprest

MR mener det er viktig at vi har flest lokale, kjente prester som vikarer og at evt

utenbysprester heller har andre oppgaver som begravelser andre steder.

Vedtak : MR leder sender inn vedlagte tekst til utlysningen.

Steinar Sannes
menighetsrådsleder

Neste menighetsrådsmøte : 15.12.2022
Neste AU-møte : 08.12.2022
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